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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi az igazság a Martonfai befogadótábor kapcsán II. 
– döntésképtelen a kormány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2018. június 20-án írásbeli kérdéssel fordultam önhöz, amelyben arról kérdeztem, hogy mi az 
igazság a Martonfai befogadótábor kapcsán. Akkor felhívtam a figyelmét arra, hogy bár Rétvári 
Bence 2018. június 18-i napirend előtti felszólalásomra adott válaszában úgy nyilatkozott a Pécs 
melletti Martonfán tervezett ideiglenes befogadóállomásról, mintha a kormány letett volna annak 
létesítéséről. Ennek ellenére a 212/2015. (VII. 31.) kormányrendelet, amely kijelöli ennek a 
befogadótábornak a helyét Martonfán, még nem került visszavonásra.

2018. július 4-i válaszában azt írta, hogy idézem „A kormány a migrációs helyzet függvényében 
dönt a befogadó intézmények megnyitásáról vagy megszüntetéséről. A kérdésében említett 
jogszabály felülvizsgálata folyamatban van.”.

Azóta eltelt csaknem 9 hónap és a 212/2015. (VII. 31.) kormányrendelet még mindig hatályban van,
annak visszavonásáról szó nem esett azóta sem. Feltételezve azt, hogy a kormány képes kilenc 
hónap alatt értékelni a helyzetet, mérlegelni az ön által is leírt körülményeket és meghozni a 
döntését, felmerül a kérdés, hogy miért nem került még mindig visszavonásra a rendelet.

Arra kérem Miniszter Urat, hogy adjanak végre világos választ a Martonfán, Pécsen és 
Pécsváradon, valamint a környéken élők számára, hogy a kormány ilyen hosszas felülvizsgálat 
ellenére miért nem vonta még mindig vissza a 212/2015. (VII. 31.) kormányrendeletet?

Várom válaszát.

Dr. Keresztes László Lóránt (LMP)


